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PROTOKÓŁ NR 144/2021 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 02 grudnia 2021 r. 

W dniu 25 listopada 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CXLIV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczacego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, naczelnicy   
 wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXLIV posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż   
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) ogłoszenie w wojewódzkim dzienniku urzędowym komunikatu o przyjęciu Strategii Rozwoju 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2030, 

2) informacja o przypadkach nie pełnienia dyżurów przez apteki ogólnodostępne na terenie 
powiatu. 

2. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o opinię w zakresie realizacji kolejnego etapu 
projektu „Erasmus+ szansą na lepszą przyszłość”, 

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o ujęcie zadań remontowych do realizacji   
w 2022 r.  

3) informacja o sytuacji w szkołach w związku z kolejną falą epidemii.  

3. Sprawy z zakresu zamówień publicznych i inwestycji: 

1) wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji 
zadania wykonania dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej Młynkowo-
Tarnówko, 

2) prośba dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance o przesunięcie środków finansowych   
i zmianę harmonogramu rzeczowo-finansowego na zakup aparatu RTG i zestawu 
endoskopowego, 

3) informacja o warunkach drugiego naboru wniosków do Rządowego Funduszu „Polski Ład. 
Program Inwestycji Strategicznych”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru oferty na realizację zadania publicznego z zakresu wspierania 
rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. „Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 
socjalizacyjnego w Trzciance dla 14 dzieci w okresie od dnia 01.01.2022r. do dnia 31.12.2026 r.”  

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 

 Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono.  

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 
2 do niniejszego protokołu.  
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Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) ogłoszenie w wojewódzkim dzienniku urzędowym komunikatu o przyjęciu Strategii Rozwoju 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2030, 

Zarząd przygotował komunikat, w którym informuje, iż Rada Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego podjęła Uchwałę Nr XXXII/209/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2030. Strategia opublikowana została na stronie internetowej 
powiatu i obowiązuje od dnia podjęcia uchwały do 2030 r. 

Komunikat jest dopełnieniem formalności i po podpisaniu przekazany zostanie do opublikowania 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Treść komunikatu stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   

2) informacja o przypadkach nie pełnienia dyżurów przez apteki ogólnodostępne na terenie 
powiatu, 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej poinformowała Zarząd o tym, że 7 aptek   
z terenu miasta Czarnków, w związku z barkami kadrowymi oraz brakiem finansowania dyżurów 
zaprzestaje z dnia 01 grudnia 2021 roku pełnienia dyżurów nocnych do odwołania.  

Pismo w tej sprawie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Dalej Pani naczelnik poinformowała, że właściciele aptek z terenu miasta Trzcianki również 
wyrażają swoje niezadowolenie z tytułu konieczności pełnienia dyżurów nocnych jednak oficjalnego pisma 
w tej sprawie nie ma. Rozmawiała na temat konieczności pełnienia dyżurów nocnych z radcą prawnym 
Starostwa, która zasugerowała, aby Zarząd Powiatu wystąpił z zawiadomieniem do Prokuratury,   
o zagrożeniu zdrowia i życia mieszkańców z tytułu niepełnienia dyżurów w porze nocnej. Zarząd Powiatu 
jednak z takiej możliwości nie skorzystał, natomiast podjął decyzję o wystąpieniu z pismem do 
Wojewódzkiego Inspektora Farmacji, w którym poinformuje o zaistniałej sytuacji, o możliwym zagrożeniu 
zdrowia i życia pacjentów z terenu powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, z uwagi na pozbawienie ich 
możliwości zaopatrzenia się w niezbędne dla nich leki w porze nocnej.  

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o opinię w zakresie realizacji kolejnego etapu 
projektu „Erasmus+ szansą na lepszą przyszłość”, 

Zarząd rozparzył prośbę ( zał. nr 5) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o opinię w zakresie 
realizacji kolejnego etapu projektu „Erasmus+ szansą na lepszą przyszłość”. W ramach projektu 
zaplanowane zostały praktyki zagraniczne w marcu 2020 r. i w marcu 2021 r..  I część projektu została 
zrealizowana w terminie ( mimo skrócenia trwania spowodowanego wybuchem pandemii ). II część 
projektu zaplanowana na marzec 2021 r. została ze względu na pandemię koronawirusa, przesunięta na 
marzec 2022 r. W związku z tym we wrześniu br. odbyły się spotkania informacyjne dla chętnych uczniów   
i ich rodziców, a od października organizowane są ujęte w projekcie obowiązkowe zajęcia dla uczestników. 
Kolejnym krokiem jest rezerwacja biletów lotniczych, której należy dokonać do 10 grudnia br. Kwota 
zobowiązania w wysokości ok. 16 tys. zł uregulowana będzie ze środków projektowych. Rezerwacja 
posiada opcję ewentualnego przesunięcia terminu ze względu na realne zagrożenie bezpieczeństwa 
uczestników spowodowane pandemią. Ostateczny termin wykorzystania i rozliczenia środków z projektu, 
to sierpień 2022 rok.  

Zarząd, na dzień dzisiejszy, wyraził pozytywną opinię w zakresie realizacji kolejnego etapu 
projektu. Nie widzi przeszkód by młodzież skorzystała z zagranicznych praktyk, a jak dalej sytuacja się 
rozwinie ze względu na zachorowania na Covid-19, czas pokaże.  

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o ujęcie zadań remontowych do realizacji   
w 2022 r.  

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 ) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o ujęcie zadań remontowych do 
realizacji  w 2022 r. Przewidywany zakres zadań to: 
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- budynek główny – docieplenie stropu, zabieg od robaczywienia więźby dachowej, częściowa wymiana 
okien i drzwi, wymiana instalacji CO + grzejniki, izolacja przeciw wilgociowa ( ścian i piwnic ) – łączny 
szacunkowy koszt 1 242 480,00 zł; 

- budynek sali gimnastycznej – wymiana pokrycia dachowego z dociepleniem – szacunkowy koszt 
938 400,00 zł.  

- budynek internatu – wymiana pokrycia dachowego z dociepleniem, wymiana skorodowanych 
elementów konstrukcji, wymiana okien, wymiana instalacji CO + grzejniki – łączny szacunkowy koszt 
1 027 680 zł.  

Łączny koszt ww. zadań to 3 208 560,00 zł.   

 Zarząd przyjął wniosek, traktując zadanie jako jedną z propozycji, którą zmierza złożyć w ramach 

drugiego naboru wniosków do Rządowego  Funduszu „Polski Ład”. Program Inwestycji Strategicznych”. 

3) informacja o sytuacji w szkołach w związku z kolejną falą epidemii, 

Naczelnik Wydziału Edukacji w kilku zdaniach odniósł się do sytuacji w szkołach 
ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, w związku z kolejną falą 
epidemii.  W większości szkół, za wyjątkiem Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach i Młodzieżowego 
Ośrodka Socjoterapii w Białej, w IV fali pojawiły się zachorowania na Covid-19 i to zarówno wśród 
nauczycieli jak i młodzieży. Kilka klas było na edukacji zdalnej, kilka klas nadal uczy się zdalnie, np. w ZST   
w Trzciance 6 klas jest na nauce zdalnej do 15 grudnia br., w ZS w Trzciance 1 klasa do 6 grudnia br. 
Sytuacja  monitorowana jest przez dyrekcje szkół na bieżąco.  

Ad.3 

Sprawy z zakresu zamówień publicznych i inwestycji: 

1) wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji 
zadania wykonania dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej Młynkowo-
Tarnówko, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie   
o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji zadania wykonania dokumentacji projektowej 
rozbudowy drogi powiatowej nr 1343P, 1335P i 1846P Młynkowo-Tarnówko, do dnia 16 maja 2022 roku. 
Przesunięcie terminu wykonania zadania wynika z wydłużonego czasu uzyskiwania podkładów 
geodezyjnych.  

Wicestarosta zwrócił uwagę na to, że dyrektor ZDP zarówno w tym wniosku jak i wcześniejszych, 
w podobnych sprawach, posługuje się określeniem „wydłużonego czasu uzyskiwania podkładów 
geodezyjnych”, co nie do końca jest prawdą. Problem polega na tym, że zdarza się, że materiały będące   
w posiadaniu Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru Starostwa Powiatowego w Czarnkowie mają 
niedostateczną jakość, są mało wiarygodne i geodeta musi przeprowadzić inwentaryzację terenu   
i uzyskane w ten sposób informacje nanosi się na mapy cyfrowe. Przez te dodatkowe czynności wydłuża 
się termin realizacji zadania.  Nie mniej jednak wniosek wykonawcy jest merytorycznie uzasadniony, 
zadanie realizowane jest przy wsparciu finansowym Gminy Połajewo. 

Po wyjaśnieniach Wicestarosty wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

Natomiast dalsza realizacja zadnia, tj. część budowlana traktowana jest jako jedna z propozycji, 
którą Zarząd zmierza złożyć w ramach drugiego naboru wniosków do Rządowego  Funduszu „Polski Ład”. 
Program Inwestycji Strategicznych”. 

Będąc przy temacie dróg, Zarząd postanowił zaprosić na kolejne posiedzenie dyrektora Zarządu 
Dróg Powiatowych w Czarnkowie, w celu przedłożenia informacji, które z planowanych na rok 2021 zadań 
zostanie w tym roku zrealizowane, ile zadań zostało bądź zostanie jeszcze przesuniętych na rok przyszły.  

2) prośba dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance o przesunięcie środków finansowych   
i zmianę harmonogramu rzeczowo-finansowego na zakup aparatu RTG i zestawu 
endoskopowego, 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 8 ) dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance 
o przesunięcie środków finansowych i zmianę harmonogramu rzeczowo-finansowego na zakup aparatu 
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RTG i zestawu endoskopowego. W wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego uległa 
zmianie cena aparatu RTG i zestawu endoskopowego, stąd prośba o przesunięcie środków i zmianę 
harmonogramu. Wartość zadania łącznie 1 698 367,20 zł, w tym aparat RTG 899 520,00 zł brutto, zestaw 
endoskopowy 798 847,20 zł brutto.  

Zarząd przychylił się do prośby dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance.  

3) informacja o warunkach drugiego naboru wniosków do Rządowego Funduszu „Polski Ład. 
Program Inwestycji Strategicznych”, 

W punkcie tym głos zabrał Wicestarosta, który złożył krótką informację ze spotkania, w którym 
uczestniczył wspólnie z naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych. Spotkanie odbyło się   
w dniu 30 listopada br., w sali audytoryjnej Państwowej Uczelni w Pile. Było to spotkanie organizowane 
przez Posła na Sejm Rzeczypospolitej, Sekretarza Stanu w Ministerstwie Rozwoju i Technologii Grzegorza 
Piechowiaka z samorządowcami z regionu. W spotkaniu udział brał również członek Zarządu Banku 
Gospodarstwa Krajowego Tomasz Robaczyński i dyrektor BGK Region Wielkopolski Krzysztof Antczak. 
Tematem spotkania był Rządowy Funduszu „Polski Ład. Spotkanie podzielone zostało na dwie części.   
W pierwszej części dokonano podsumowania I transzy Polskiego Ładu, w ramach, której wpłynęło pół 
miliarda złotych dla naszego regionu - Północnej Wielkopolski, wskazywano błędy, jakie samorządy 
popełniały, aby nie powielać ich w drugim naborze. Z pieniędzy z pierwszej edycji Polskiego Ładu 
skorzystały prawie wszystkie samorządy w Polsce. Żadnego wniosku nie złożyły jedynie cztery samorządy. 
W drugiej części spotkania rozmawiano na temat drugiego naboru wniosków Rządowego Funduszu „Polski 
Ład. Program Inwestycji Strategicznych”, który ma ruszyć na przełomie grudnia 2020 i stycznia 2021. Padło 
wiele konkretnych pytań i rzeczowych odpowiedzi, a także była wymiana doświadczeń i kontaktów.   
W pierwszym naborze wniosków w Programie Inwestycji Strategicznych jednostki samorządu 
terytorialnego oraz ich związki mogły wnioskować o dofinansowanie inwestycji z 35 obszarów, teraz ma 
być o 2 więcej. Nie będą to nowe obszary, wynikały będą z rozczłonkowania obszarów. W czasie 
pierwszego pilotażowego naboru każda JST czy związek JST mogła zgłosić maksymalnie trzy wnioski   
o dofinansowanie, teraz ma być podobnie, ale musi być złożony jeden „mały” wniosek, prawdopodobnie, 
którego wartość dofinansowania nie będzie przekraczać 5 mln zł, bo bez złożenia „małego” wniosku nie 
złoży się kolejnych wniosków „średniego” i „dużego”. Samorządy z nadzieja czekają na ogłoszenie 
kolejnego naboru wniosków.  

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru oferty na realizację zadania publicznego z zakresu wspierania rodziny 
i systemu pieczy zastępczej pn. „Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego 
w Trzciance dla 14 dzieci w okresie od dnia 01.01.2022r. do dnia 31.12.2026 r.” 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyboru oferty na realizację zadania publicznego 
z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. „Prowadzenie placówki opiekuńczo-
wychowawczej typu socjalizacyjnego w Trzciance dla 14 dzieci w okresie od dnia 01.01.2022r. do dnia 
31.12.2026 r.”  

Uchwałą Nr 406/2021 Zarządu Powiatu Czarnkowsko–Trzcianeckiego z dnia 28 października   
2021 r. ogłoszony został otwarty konkurs ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wspierania 
rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. „Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 
socjalizacyjnego w Trzciance dla 14 dzieci w okresie od dnia 01.01.2022 r. do dnia 31.12.2026 r.”. Do ww. 
konkursu zgłosiło się dwóch oferentów: Stowarzyszenie „Pomagajmy Dzieciom” z siedzibą w Trzciance 
oraz Fundacja Instytut Białowieski z siedzibą w Białymstoku. W dniu 26 listopada 2021 r. Komisja 
Konkursowa, powołana przez Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego uchwałą Nr 425/2021 z dnia   
25 listopada 2021 r., dokonała oceny formalnej oraz oceny merytorycznej złożonych ofert.  

Oferta nr 1 złożona przez Stowarzyszenie „Pomagajmy Dzieciom” spełniła wszystkie warunki 
formalne, zawarte w ogłoszeniu o konkursie, tj. została złożona na obowiązującym wzorze oferty oraz 
dołączone zostały do niej wszystkie wymagane załączniki. W statucie podmiotu składającego ofertę 
znalazły się zapisy, dotyczące przedmiotu konkursu. Zarówno regulamin placówki opiekuńczo-
wychowawczej, jak i jej koncepcja funkcjonowania opracowane zostały w oparciu o aktualny stan prawny. 
Opis oferowanego standardu usług sporządzony został rzeczowo i merytorycznie, dając rękojmię 
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właściwego wykonania zadania publicznego. Osoba proponowana przez oferenta na stanowisko dyrektora 
placówki spełnia wymogi formalne, zarówno jeżeli chodzi o wymagane wykształcenie, jak i staż pracy. 
Oferent przewiduje stworzyć w placówce 7 etatów, w tym: 1 etat dyrektora oraz 6 etatów wychowawców. 
Zaproponowane na te stanowiska osoby posiadają wymagane kwalifikacje, jak również doświadczenie   
w pracy z dziećmi. Zatem posiadane przez oferenta zasoby kadrowe pozwalają na realizację zadania.  
 Z przedstawionego preliminarza wydatków na realizację zadania w 2022 roku wynika, iż udział 
wynagrodzeń w kwocie dotacji wyniesie 60,04 %.  W wyniku oceny Komisji Konkursowej oferta 
Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” uzyskała 349 punktów na 400 możliwych do uzyskania, tj. 87,25 %. 

Oferta nr 2 złożona przez Fundację Instytut Białowieski nie spełniała wszystkich warunków 
formalnych tj. oferta nie została złożona zgodnie z terminem określonym w ogłoszeniu i nie została 
złożona w sposób zgodny z wymaganiami szczegółowymi oferty. Oferta została odrzucona na etapie oceny 
formalnej.    

W związku z powyższym, Zarząd Powiatu przychylił się do oceny Komisji uznając, iż całokształt 
propozycji zawartych w ofercie nr 1 zapewni wysoką jakość oraz należytą staranność w wykonaniu 
zadania, podejmując w tym zakresie stosowaną uchwałę. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z tym Uchwała Nr 427/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.     

Ad.5 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 25 listopada 2021 roku, nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.6 

Sprawy różne. 

 Spraw różnych nie poruszano. 
 
   Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 02 grudnia 2021 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 09 grudnia 2021 r. 

Protokołowała 
Małgorzata Pompała 

Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

Włodzimierz Ignasiński ……………….. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 


